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Mowa o &bdquo;Radzie ds. rozwoju hodowli koni w Polsce&rdquo;, którÄ… powoÅ‚aÅ‚ do Å¼ycia
we wrzeÅ›niu ubiegÅ‚ego roku nowy (wówczas) minister rolnictwa Jan Krzysztof Ardanowski. A
teraz - decyzjÄ… z 23 sierpnia tego roku -  jÄ… rozwiÄ…zaÅ‚. Tak to wyglÄ…da od strony formalnej.
Minister nie podaÅ‚ powodów, dla których rozwiÄ…zaÅ‚ RadÄ™, a jedynie w uprzejmych sÅ‚owach
podziÄ™kowaÅ‚ czÅ‚onkom za dotychczasowÄ… wspóÅ‚pracÄ™ oraz aktywny udziaÅ‚ w
pracach Rady. Dlaczego jÄ… wiÄ™c rozwiÄ…zaÅ‚?

Zakulisowo wyglÄ…da to tak, Å¼e minister nie chciaÅ‚ byÄ‡ tym, który dostaje kosza, wiÄ™c to on
daÅ‚ kosza innym. PoniewaÅ¼ dotarÅ‚a do niego informacjÄ…, Å¼e Jerzy BiaÅ‚obok i Anna 
Stojanowska zamierzajÄ… zrezygnowaÄ‡ z czÅ‚onkostwa w Radzie, uprzedziÅ‚ ich podanie siÄ™
do dymisji i ogÅ‚osiÅ‚ decyzjÄ™ o rozwiÄ…zaniu Rady. Oba te fakty, zarówno rozwiÄ…zanie Rady
przez ministra, jak i wczeÅ›niejszy zamiar jej opuszczenia przez Jerzego BiaÅ‚oboka oraz AnnÄ™
StojanowskÄ…, utwierdzajÄ… mnie w przeÅ›wiadczeniu, Å¼e Rada miaÅ‚a jeden gÅ‚ówny cel.
ByÅ‚o nim ocieplenie wizerunku nowego ministra rolnictwa, który przejÄ…Å‚ stoÅ‚ek po
wyjÄ…tkowym nieudaczniku i wielkim szkodniku, Krzysztofie Jurgielu. ZdziwiÅ‚em siÄ™, kiedy
Jerzy BiaÅ‚obok i Anna Stojanowska zgodzili siÄ™ zasiÄ…Å›Ä‡ w nowej Radzie. Jeszcze bardziej
dziwiÅ‚em siÄ™, Å¼e nie podali siÄ™ do dymisji, kiedy minister zleciÅ‚ organizacjÄ™ tegorocznej
aukcji Tomaszowi Chalimoniukowi, a ten do wspóÅ‚pracy zaprosiÅ‚ wÅ‚oskiego handlarza koni, 
Simone Leo, który robiÅ‚ szemrane interesy z nominantami Jurgiela ze Stadniny Koni MichaÅ‚ów,
czyli Maciejem Grzechnikiem oraz HannÄ… SztukÄ…, a ich, czyli polskich fachowców,
pominÄ…Å‚ w procesie doradczym. Ich zamiar rezygnacji zasiadania w Radzie moÅ¼na skwitowaÄ‡
&bdquo;lepiej póÅºno niÅ¼ wcale&rdquo;. A co do Rady. FunkcjonowaÅ‚a przez rok. Minister
napisaÅ‚ w swym liÅ›cie m. in. tak: Spotkania z PaÅ„stwem byÅ‚y dla mnie ogromnÄ…
przyjemnoÅ›ciÄ… oraz uÅ›wiadomiÅ‚a mi istotne problemy, z którymi na co dzieÅ„
borykajÄ… siÄ™ hodowcy koni. ByÄ‡ moÅ¼e minister ma wiÄ™kszÄ… Å›wiadomoÅ›Ä‡ tych
problemów, ale ja nie zauwaÅ¼yÅ‚em Å¼adnych pozytywnych efektów w ich rozwiÄ…zywaniu. Na
szczÄ™Å›cie nie byÅ‚o teÅ¼ Å¼adnych efektów negatywnych z dziaÅ‚alnoÅ›ci Rady. Ot, byÅ‚a
Rada i jej nie ma. I tyle.Marek Szewczyk
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